
GRUNDEIERFORENINGEN GABELSPARKEN

Referat af den ordinrere generalforsamling,
afholdt den 24. februar lgg7.

Der var msdt 12 personer.

Formanden bsd velkommen. Derefter gik man i gang med dagsordenen.

1. Valg af dirigent.

Boas Petersen blev valgt til dirigent.
Dirigenten konstaterede, at generalforsamlingen var lovligt indvarslet.

2. Bestyrelsens beretning om det forlsbne 6r.

Jes Nielsen, der var indtrAdt som formand, da Elving Hansen flyttede fra Gabelsparken,
aflagde pA bestyrelsens vegne beretning:

Aret er giet stille og roligt, det mest opsigtsvakkende har faktisk veret formandsskiftet.
Legepladsudvalget har ikke lavet noget i irets lsb, men det er planen at ghi gang med fornyede
krafter i forAret 1997.
Folk, der er interesseret i at give et nap med ved legepladsen, bedes henvende sig til udvalge ts
formand Jens Chrisroffersen, nr. 143, tIf .75172969.

Beretningen blev godkendt.

3. Aflreggelse af regnskabet.

I kassererens fravar gennemgik Jes Nielsen regnskabet, som var udsendt med dagsordenen.
Regnskabet blev godkendt.

Der blev stillet spargsmil til, om vi fAr tilstrakkelige renter af vores indestAende.
Pengene er placeret pA en checkkonto, en girokonto og en konto med aftale om speciel hojrente' Denne specielle hoje rente er bare ikke ret hsj i dag Bestyrelsen vil overveje om det kan.betale sig at lave om pi forholdene, men det er not u.!t*nset, hvor meget der kan opnas ifremtiden, da det ikke er meningen at vi skal have serliistor formue. Det ojeblikkelige srore
indestaende skyldes, at legepladsudvalget mod forventning ikke har brugt plng. i 1996.

4. Indkomne forslag.

Der var ingen indkomne forslas.

5. Fremleeggelse af budget og kontingent for 1996.

Budgettet blev godkendt og kontingentet fastsar uendrer til 550 kr.
Det blev foresliet, at vedligeholdelse af fellesomrider bliver udvidet til ogsA at omfatte lugning



af ukrudt langs visse stier. Isrer blev omr6Ldet fra postkassen og mod syd nevnt, idet der her
er bredere end andre steder, og det derfor er ret tidskrevende for de pigaeldende grundejere
at luge selv.
Bestyrelsen lovede at overveje forslaget og se pA, om det kan indpasses i budgettet.

6. Valg af formand

Jes Nielsen nr. 46 blev valst.

7. Yalg af bestyrelsesmedlemmer samt suppleanter.

Boas Petersen ff. 63 og Torben Poulsen nr. 28 blev genvalgt til bestyrelsen.
I stedet for Jes Nielsen blev Jens Hajgaard nr. 9 valgt for en etirig periode.

Pahl Junkuhn nr. 19 og Preben Bjornskov nr. 5 blev valgt som suppleanter.

8. Valg af 2 revisorer.

Johannes Hansen w.79 og Soren Kr. Sorensen ff. 21 blev genvalgt.

9. Valg af 2 revisorsuppleanter.

Flemming Bodilsen nr. 90 og Ole Norgaard nr. 7 blev valgt.

10. Eventuelt.

- Det blev diskuteret, om det er nodvendigt at udfsre drren pi legepladsen. Bestyrelsen
og legepladsudvalget ser pi sagen.

- Det henstilles at hunde ikke besorger pi legepladsen. Det blev foresliet, at der opssette s

et skilt om dette. (For de hunde der kan lase). v
- Bestyrelsen overvejer, om det eventuelt i visse omrider er nsdvendigt og lovligt at

fierne hvert andet trre.

Der afholdes Gabelsparkoprydning den 6. april 1997 kt. 10.

Vi msdes pi legepladsen ved fjernsynsantennen.

Bestyrensen bestir af:
Jes Nielsen 75174472 nr. 46
Tommy Junkuhn 75173767 - 76

Boas Petersen 75172070 - 63

Jens Hojgaard 75101388 - 9

Torben Poulsen 75173336 - 28

Med venlig hilsen
Bestyrelsen


